
 

SPØRGSMÅL NR.  S 1832 

§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE 

Til: Skatteministeren 

Dato: 10. september 2014 

Stillet af: Louise Schack Elholm (V)  

Er ministeren enig med den foregående skatteminister i, at der bør findes en 

løsning, så borgere, der havner i en situation som den nuværende i 

andelsboligforeningen Grøndalsvænge, ikke skal betale for meget i boligskat 

jf. dennes udtalelser i Berlingske den 29. august 2014?  

(Spm. nr. S 1832). 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

Den 10. september 2014 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til 

spørgeren på Louise.Elholm@ft.dk 

og til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 
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